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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 19.09.2023  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý (místopředseda); Daniel Rosenbaum; František Jobek; Jan 

Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová;  

 

Neomluven: Tomáš Novák; Ema Davidová;  Bc. Jakub Hušek  

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta); Bc. Vladimír Karpíšek (1. místostarosta); Ing. Lea Enenkelová (vedoucí OŠKS) 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Informace ze zastupitelstva ke staženému bodu „Dotační program Podpora vrcholového sportu 2024“ 

3) Představení projektu Final fight five 

4) Různé 

5) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 6 z 9 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
Program schválen. 

   

 

ad2) Informace ze zastupitelstva ke staženému bodu „Dotační program Podpora vrcholového sportu 2024“ 
Předsedkyně komise seznamuje členy komise s průběhem jednání zastupitelstva dne 11.09.2023, které se 
týkalo stažení bodu „Dotační program Podpora vrcholového sportu 2024“. Komise diskutuje společně 
s místostarosty o možnostech podpory vrcholového sportu pro rok 2024. 

  
Členové komise se shodli na tom, že dotační program Podpora vrcholového sportu 2024 je navržen správně a 
navrhuje RM potažmo ZM jeho schválení v původním předloženém znění. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
  
 

ad3) Představení projektu Final fight five 

Předsedkyně komise seznamuje členy komise s projektem Final fight five. Jedná se o halový turnaj 

pro 4 družstva, která zastupují sporty – fotbal, basketbal, házená a florbal. Jednotlivá družstva se mezi sebou 

utkají a po odehrání všech zápasů bude vyhlášen vítěz. Následně se jednotlivá družstva utkají v jednom zápase 

proti výběru známých osobností příslušného sportu. 

  

Komise je toho názoru, že ve městě je dostatečné množství sportovních projektů pro děti a mládež, které jsou 

dlouhodobě podporovány a mají svou tradici. Z tohoto důvodu komise navrhuje výše uvedenou akci nepodpořit. 

  Hlasováno o návrhu: PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 

 

ad4) Různé 

Manažer sportu Jan Hadraba informuje členy komise o provedeném průzkumu, který se týkal propagace města 

na akcích, které jsou podporované městem Příbram formou dotace. Na dalším jednání komise bude předložen 

návrh na možné propagování města Příbram na jednotlivých akcích podporovaných městem. 

 

 

ad5)  Na závěr jednání informuje předsedkyně o akci „Na hřišti to žije“ – akce se účastní velký počet dětí, a daří se 

naplnit cíl projektu, tj. zapojení i těch dětí, které nejsou evidované v žádném sportovním spolku 

 

 

Termín dalšího jednání komise nebyl stanoven. 

 

Zapsala: Markéta Benešová v. r. 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r.      V Příbrami 20.09.2023 


